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59. møde.  ; I , I I 

Torsdag den 11. februar kl. 13. 

Formanden: Udvalget for undervisning og 
uddannelse har afgivet betænkning over for- 
slag til lov Oll ændring af lov om uddan- 
nelse af lærere til folkeskolen. Eksemplarer 
vil blive omdelt. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag iil lov om ud- 
skrivning af skat til amtskommunen.',, 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 7) 
findes i tidenden sp. 3750).  

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 122 stemmer mod 10. 

Formanden: Lovforslaget vil  nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om beskatning til kommunerne af 
faste ejendomme, . 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 8) 
findes i tidenden sp. 3750). : 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. - 

Den næste sag på dagsordenen var: 

: Anden (sidste) behandling af forslag til fol-, 
ketingsbeslutning om beretning angående ,Nor- 
disk Råds 17. og 18. session 1969 og 1970. 

(Første behandling af forslaget til folke- 
tingsbeslutning (nr. XX) findes i tidendeil 
S P 3773). ' 1 

Der var ikke' stillet ændringsforslag. 

Forslaget sattes til forhandling. ' 

Ingen bad om ordet. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges enstemmigt med 136 stemmer. 

: Formanden: Der vil nu blive givet Nor-, 
disk Råds danske delegation meddelelse om 
denne vedtagelse. 

Den næste sagl på dagsordenen var: 

Første behandling, af forslag til lov om be- 
kæmpelse af flyvehuvre. 

(Lovforslaget (nr. 123) findes i tillæg A. 
sp. 2575, fremsættelsen, i tidenden sp. 3605). 

Lovforslaget sattes til forhandling., 

Chr. Thomsen: Då vi i 1956 fik den første 
lov om flyvehavre, blev der stillet store for- 
ventninger til den. Vi må desværre nu i 1971 
beklage, at loven ikke i tilstrækkelig grad 
har haft den tilsigtede virkning, idet den 
meget frygtede ukrudtsplante stadig væk 
breder sig. Nu kan man gætte på, om det er 
en mere ensidig korndyrkning, eller det er 
omkørende maskiner, herunder mejetærske- 
re, der er årsag til det. Dér var måske et 
enkelt punkt, som man skulle tænke over. 
Jeg er bange for, ät udbredelsen i nogen 
grad skyldes, a t  relativt mange landmænd 
har flyvehavre uden at opdage det. Jeg tror, 
det var en opgave for planteavlskonsulent . 
terne at udbrede kendskabet til flyvehavre. 

Lovforslaget, som det foreligger, betyder 
en skærpelse af de gældende regler, og det 
kan jeg for så vidt; gå ind for. Måske skulle 
der skærpes endnu mere på enkelte punkter, 
men det kan vi diskutere i udvalget. Jeg er 


